
Overzicht ingediende vragen voor het vragenhalfuur van de 

raadsvergadering gemeente Bloemendaal van 16 april 2020 

 

Dhr Slewe (ZB): Bijduinhof 

Vraag 1.  

Waarom neemt de gemeente geen actie na hun waarnemingen in 2018 en hun afwijzing van 

een vergunningaanvraag voor de keerwanden. Die beslissing is inmiddels uit November 

2019. De gemeente schrijft in 2018 al dat de meerwaarden illegaal zijn  

Vraag 2. 

Klopt het dat IBB Ko dor € 50.000 aa  boete heeft betaald aa  ge ee te o dat zij illegaal 
deze keerwanden hebben neergezet? 

Vraag 3.  

De gemeente erkent dat de keerwanden te hoog zijn / de bewoners zijn daar nu jaren mee 

bezig / het hele dossier staat bol van onregelmatigheden / tot twee maal toe worden 

vergunning van rechtswege verleend ! /  maar de gemeente laat de omwonenden zitten  

Een van de inwoners heeft de burgemeester om een integriteitsonderzoek gevraagd , 

waarom is dat niet gebeurd ? 

 

Mevr Roos (HvB): Corona crisis 

Vraag: Over communicatie gesproken: hoe denkt de gemeente Bloemendaal over de Corona 

crisis, de intelligente lockdown, en wat zijn  de cijfers en waar zitten de problemen? 

Hoe gaat de gemeente reageren richting VNG en Den Haag m.b.t. het gefaseerd intelligent 

unlocken van de samenleving? 

Op die feitelijke communicatie zit iedereen verlegen. Hoe gaat burgemeester Roest 

handhaven in onze gemeente? 

En: is al een financiële uitkomst bekend van extra kosten i.v.m. Covid-19? Hoeveel? 

 

 


